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;on(s) Interviewed: PHYLLIS H. YOUNG Date FRIDAY. 6-14-68

Time 1:45 P.M.

mess Address & Phone —_____________ -

idence Address £ Phone' 14414 Addison Street, Apt. #1, Sherman Oaks,  ^ 
ifornia, 783-0607 . _:___________ ..... -------------------------------------------------------

Drmation (To be complete"the report should include’: Who,What,When,Where,Why 
& Hov,

■s. Young stated she is’ a cocktail waitress and part-time dancer and was 

rmerly employed .by The Fez Restaurant, 1508 North Vermont, telephone number 

5-2*722. The date after the Kennedy assassination she resigned her position 

rause in her words, ”1 was in fear of my life after what happened the night 

the assassination.” Mrs. Young went on to relate that/she was working in 

e Fez the night of the assassination. , . '

Mike Mockmoon- or Mocmun (.phonetic) and a man by the name of Sam (last name 

known) were the bartenders on duty that night. When Mike and Sam heard of 

e assassination, they danced and sang; and one of them stated,’ "It's a

■eat thing that Kennedy has been shot." (Sam and Mike are of Arabian desce: 

are Lou Shelby and Fred Shelby, co-owners of• The Fez.)
• U »KI'T l*i* 17 iwow,*^A*»^»Z «*'. •

s. Young stated she is of Jewish descent, and as long as she had worked at 

e Fez, which is about two and a half years, there has always been a certai 

.ount of friction between her and the Arab employees. Mrs. Young denied 

at she understood Arabic or knew how to speak Arabic; and when Arabs

equented The Fez, she did not understand what they were saying and ther

d no knowledge whether politics was ever discussed in the place or not.

e stated that she knew Adel Sirhanj, that she had seen him approximately, f 

mes in the past three months; and on two occasions Adel brought one of his 

□thers to The Fez, and she was introduced to them. However, she could

»stigators making in* “view . ' ‘ Approved by:
Sandlin. Hernandez..- and Strong ^-^F~. ^CSZa-v^-j



,Mrs. Phyllis H. Young - 2 ’ ’ FILE # SIRHAN BACKGROUND

not identify photographs of Adel's brothers.. She stated that she was 

ousy waiting tables and was just a brief introduction. Mrs.' Young stated 

that Tuesday night at The Fez is the night when all the Arabs of the 

community come together-, sing and dance, and socialize. She denied 

Knowing anything about the political background of any of those who fre- ’ 

quent The Fez but did state that a Sheila Peacock, of Jewish descent and 

.vho'had been associated with various Arabs for approximately five to seven 

years, told hens Young, on one occasion that a Mohammed, Asa or Isa, was 

a; big shot in the Arab political underground. This ISa or Asa frequents 

The Fez and approximately one month ago Young observed him with Mike and 

Sam in close conversation, and they stayed after The Fez was closed in 

conference; but she denies she knew what they were conferring about.

' Mrs. Young stated that she had been asked to return to work by Lou Shelby, 

and she thought she might return to work at The Fez on the weekend of 

June 15th and 16th, but she stated she had not yet decided what to do; 

that she would talk to her father first. Mrs. Young stated that she 

usually worked for The Fez on Tuesday, Friday, and Saturday nights. She 

liked working at -The Fez because the tips were very good; however, the 

Arabs were poor tippers, and the American tourists tipped the best.

Mrs. Young denied that she knew Sirhan Sirhan, and to her knowledge had 

never met him. She stated that the only law enforcement agencies she had 

calked to briefly were detectives from Rampart Division. She maintained 

that she had never been interviewed by any member of the press, magazines,, 

?r any other periodicals.

-31-



PERSONAL OBSERVATIONS OF MRS. YOUNG

Mrs. Young is the mother of two small girls, one approximately 18 months 

old,. the other 5« She-was very cooperative and indicated that she would 

speak to no one regarding the case unless instructed to do so by members 

of L. A.P.D. She lives in an apartment that is well-furnished, probably 

furnished beyond her immediate income. ■ While reporting officers were 

interviewing her, the phone rang several times; and from her part of the 

conversation, it appeared all of. them were meh of Arab descent. It 

appears that she has a wide circle of friends among male Arabs, but 

according to her purely social. Mrs. Young does, not appear to be 

politically oriented and did not display any great interest in any phase 

of political life.
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INTERVIEWS - JUNE 8^1968 KENNEDY SHOOTING DR 68 521 466
1'2:10 ▲ .• Singhause

■ ' V Warren

YOUNG, Phillis
14414 .Addison St. - : .
Sherman Oaks . • ’
PH:- 783 0607 ‘ - ■ • . ' ■ •

Interviewed by Offs. Singhause and Warren, Metro, 6-8-68 at 12:10 

p.m. at residence. ■

Miss Young is a cocktail waitress employed at The Fez (1508 N. * 

Vermont) . In interviewing Miss Young, she gave the names and j 

phone numbers of persons she. knows who also work at The Fez. The V 

names and numbers are listed below. . • ’

Lou Shelby - owner, unknown phone number or address

Fred Shelby - owner, unknown phone number or address . /

Mike Mocmun (Mockmoon) unknown phone number or address 

Sam ? - Bartender, unknown phone number or address

Shelia Peacock - waitress - PH: 980 2037

Maria ? (Farough) - PH: 667 3384

Debbie ? - waitress, unknown phone number or address

Marina ? - dancer, unknown phone’number or address •

Amathist’? - dancer from Cuba, unknown phone number or address 

Lute player - Jim Nashib,- unknown phone number or address.

Miss Young stated she has been put to eat with Sirhan, Adel several 

times and that the last time she saw him in the Fez was about 6 

weeks ago. . She met him approximately 1% years ago.

Jim Nashib is married to Barbara Khoury known as Antoinette. She 

has been seen in the Fez quite frequently but has never worked 

there.



INTERVIEWS CONTINUED KENNEDY' SHOOTING--------------- - ----x-tit-^

Interview of Phillis Young continued.

Beverly Corey was a dancer at the Fez approximately 2 months•ago 

She may use the name of Linda or Janani. She (Bev Corey) may be 

working at the Greek Village, unknown location.

Miss Young stated that the night of the shooting the manager 

(Mocmun) and the bartender (Sam) heard of the shooting they 

were very happy, dancing and kissing the floor.

Miss Young identified Sirhan, Bishara as frequenting the Fez 

along and with his brother Adel. The last time he was seen was 

approximately 2 month'ago. She didn’t" know him by name.



FD-302 (Re*. 4-15-64)

PHYLLIS HAZEL YOUNG, who resides st 14414 Addison
Street, apartment 1, advised that she began working as a 
cocktail waitress at the Fez Restaurant on Vermont in Los Angeles, 
in August 1965. She advised that this wa.s when she first met ADEL
SIRHAN, the brother of.SIRHAN BISHARA SIRHAN. He stated that
ADEL was working at the Fez as a musician at that time.

YOUNG advised that ADEL became a good friend of hers 
and that he used to take her home after work quite often out 
for breakfast and on other-, social engagements. She stated that 
approximately one year after having met ADEL, he introduced her-'- 

. to one of his brother's, who was at the. Fez Restaurant, and to her 
recbllection this brother wa.s SIRHAN. She stated that she saw 
this individual about two more times, each time at the Fez • 

"'Restaurant. The last time was approximately April.1968.

YOUNG advised that during the time she knew ADEL, 'she 
- nev'er had any occasion to discuss politics with him and she never 
•heard him.express any anti-American or anti-rich sentiments. She 
stated that she knew ADEL to be a kind,generous person and thought 
a great deal of him.

'She said that in her few encounters with ADEL’s brother, 
SIRHAN, her conversations were alvzays short and very light, never- 
discussing anything such as politics or. ideologies. She stated 
that she never remembers his brother to display any sign of temper 
or- violence in her presence.

She stated that she left the employ of the Fez Restaurant 
earlier this year inasmuch as she was of a Jewish background and 
she did not wish to put up with some of the comments or insults 
of some of the Arab patrons of the restaurant. She'said that the 
upper floor of the Faz Restaurant was a very pro-Arab nationalist 
environment. ’ On the night that Senator KENNEDY was
assassinated, several of the individuals there,whom she did not 
know by name, indicated that they were glad that the "Jewish lover" 
Wels dead. She stated also that she sensed, among many of the Arab 
people at the Fez,the strong feeling of anti-Americanism.

•’ 7/15/68 . Sherman Oaks, • California Los Angeles 56-156
Ori at_____________________________ :---------File #-------------------------------------- —

SA JOHN VI. WARREN and “ 523 - . '
SA E. RHEAD RICHARDS, JR./SRR/sdb 7/16/68

by_____ —_______________________________________ :------------- Date dictated------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of tho FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
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. YOUNG advised that she has not seen ADEL SlRHAN since
she left the Fez and that she has never met any other member of 
his family. -

She is described’as a white female, born April 22, 19^0, 
at Nevi York City, New York, 5’2", 155 pounds, hazel eyes, and 
black hair. . • • . . . . ’ ’
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RE: DEFENSE TEAM OF
STRHAN

. Information was' received from the Detroit Division 
that the "Detroit News" edition _of January 16, 196% page 
23a contained an article about entitled "Detroiter
Helps Under Dog, and This Time Its Sirhan". -The article % 
states a Detroit laxyyer who favors defending -underdogs 
in liberal causes is a volunteer involved in the defense
of SIRHAN BISHARA SIRHAN on trial in Los Angeles for his 
life for the killing of Senator ROBERT F. KENNEDY. This 
person is 30 years old and single and_a partner in a_law 
firm called Lafferty, Reosti and flHHHHHHHHHHHHHh

The article states^UHMb was born in Michigan, of
Lebanese parents and his mother still lives in Mancelona, 
Michigan.

The article states that^(^ speaks and writes 
Arabic and was reared as a Moslem even while attending the 
Methodist Church in Mancelona; He attended the University 

'of Michigan and graduated from law school at Wayne State 
University and also studied at AmericaMJniversity at 
Beirut, Lebanon. The article states_hhat it is _ 
because of his familiarity v;i th Arabic . languages that he is 
involved in the SIRHAN trial.

The defense according to this clipping was receiving 
manyyletters from all over th^rorld bearing on the case -and 
many letters were in Arabic. ^PBis helping with the 
translations. tfMMlis also'helping to explain the California 
legal system to SIRHAN’.s parents during court sessions.

Plans called for ^o remain with the SIRHAN
defense team until the first part of February when he is
expected to return to Detroit.

according to the article is involved in 
the local chapter of the American Civil Liberties Union. 
(MM lives in Highland Park and has three brothers and 
three sisters.
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i^^Subsequent to the trial of SIRHAN BISHARA SIRHAN,- 
^MHHHMH^was named as one of three attorneys who were 
taking over the regular defense of SIRHAN BISHARA SIRHAN. 
This announcement was made on July 35 1969 at a press 
conference at the Ambassador Hotel in Los Angeles, by Attorney 
GEORGE E. SHIBLEY. LUKE MC KISSACK of. Hollywood, was 
announced as the third attorney in this group.
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ADDITIONAL INTERVIEWS OF 
INDIVIDUALS IN AREA OF SHOOTING
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EDERAL BUREAU OF INYESTIGAWjN

* 1 . ' ’ . ' ’ ' Date . • 3/12/69 '__________

SALVADOR ACEVEDO MARTINES, also known’ as Salvador 
Acevedo, was interviewed in the office of FRANK W. BARNABY, 
Security Manager, Host International, Inc., 201 World Way. 
JOHN J. COX, Management Trainee, instant firm, acted, as an 
interpreter between Special Agent DWIGHT W. MORRISON and . 
ACEVEDO, who spoke only Spanish.

ACEVEDO advised he was working on'a 10:00 p.m.g - 
6:00 a.m., shift on June 4, 1968, as a-dishwasher at the 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angelas, 
California, at the time Senator ROBERT KENNEDY was assassinated. 
The assassination took place in the kitchen area of above 
hotel, while he, ACEVEDO, was working in the basementOone 
floor below the kitchen. ACEVEDO advised he only went • 
upstairs at 2:00 a.m.; for lunch and that he finished his shift 
at 6:00 a.m., and went home. ACEVEDO advised he knew nothing 
of above assassination until after it happened. He identified 
a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN as the individual he 
saw later in the. news releases who was accused of above 
assassination. ACEVEDO advised he did not see SIRHAN either 
before, during, or after the assassination except in the 
newspaper and television coverage. ’ .

. ACEVEDO advised he entered the United States on 
May 26, 1968, on foot through Tijuana-, Mexico, and that he 
is presently in the United States illegally and does not . .
have any papers or Alien Number. ACEVEDO advised he lives 
with his brother JOSE ACEVEDO MARTINES, who is two years 
older, who also is in the United States illegally. JOSE 
is employed at the International Hotel, Century Boulevard, 
Los Angeles, California. ‘

The following’description was obtained through 
observation and interview: • .

On . 3/10/69 at Los Angeles, California File#Los Angeles 56-156 

by Date dictated —3/10/69__________

This document contains neither reconunendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Name

Sex
Nationality 
Race 
Birth Data

Height 
Weight 
Build 
Hair 
Eyes ■ 
Social Security

Number

California Drivers 
License or Car 

Wife

SALVADOR ACEVEDO MARTINES, 
commonly known as Salvador 
Acevedo (MARTINES is mother's 

•. name) 
Male 
Mexican • •
White ''*
September 7, 1918, Guadalajara, 

Jalisco, Mexico -° 
5' 6" 
178 
Squat with large stomach 
Black 
Brown

|(in name SALVADOR 
.ACEVEDO)

None
EMILIA MIRANDA, Mariano Jimenes 

Number 44, Guadalajara, Mexico 
(lives here with their five 
children)

322 West 38th Street, Los Angeles, 
California, Apartment 6

Residence

Previous residences 1635 West 23rd Street; 1421 Constanc 
Los Angeles, California

Employment Host International, Inc., 201
World Way, Los Angeles (as 
dishwasher in Los Angeles 
International Airport Restaurant); 

Previous Employment International Hotel, Century 
Boulevard, Los Angeles;
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles

Brother JOSE ACEVEDO MARTINES, 322 West
38th Street, Los Angeles,, employed 
at International Hotel, Century 
Boulevard, Los Angeles (he is two 
years older than SALVADOR and was 
also born in Guadalajara)

-43-* *
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Other- Relatives SALVADOR directed Host International 
• ' ‘to send his check tp him at

- 0. Sanchez Number 215? Jiquilpan,
. Michoacan, Mexico

Labor Union Cullinary Workers (believed to’be
. Local 814; Santa Monica,

■ . ’ California) x

Based upon above information furnished by SALVADOR 
ACEVEDO, Special Agent DWIGHT W. MORRISON contacted Immigration 
and Naturalization Service, Los Angeles, California, who 
immediately dispatched a unit. Investigators FRANKLIN QUILTER 
and CARL FISHER, Immigration and Naturalization Service, took 
custody -of ACEVEDO at above restaurant. ’
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n April 16, 1969 
Dole_________ £-------------------- '----------------

. CHARLES D. WHITE, home address 127 Queen Street, 
Charleston, South Carolina, advised that he is presently a 
senior at St, Meinrad College and was very active as a 
student coordinator for the primary campaign to Senator 
ROBERT F. KENNEDY. He became very active during the primary 
campaign in Southern Indiana and subsequently went with 
Senator KENNEDY - to Oregon and California.

He recalls being in the Ambassador HotehBallrodte 
at Los Angeles, California, the night Senato? KENNEDY was 
.shot. WHITE stated that he stood at the lower left hand 
corner of the platform, facing the platform, during Senator 
KENNEDY’S victory speech and at the time was with a friend 
ANDY T. EZZELL, 537' East 42nd Street, Indianapolis, Indiana, 
telephone number 283“6470. He and EZZ2LL were together the 
major part of the evening.

Towards the end of KENNEDY'S speech, WHITE moved 
over to the right corner of the platform to be close to the 
Senator when he left the stage. It had been generally be­
lieved by the KENNEDY people that Senator KENNEDY would come 
off stage and enter the crowd but a sudden change in plans 
occurred and the Senator did not enter' the crowd but pro­
ceeded towards the passage way into the kitchen area. Senator 
KENNEDY was approximately 25 feet in front of WHITE at the 
time he was shot. WHITE stated that people began screaming, 
mass confusion set in, and he didn't hear the shots or see 
anything. WHITE admitted that at the time of the shooting, 
when he realized what had happened, ho became hysterical, 
began crying and fell in the passageway bumping his head 
on a corner of a door. He received a slight cut over his 
left eye and a friend, .STEVE BANET, another student at St. 
Meinrad College, helped him out of the Ballroom .into the 
Ambassador Hotel Lobby.
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• Some KENNEDY aides, JOE HIGDEN being one in particular, 
inquired regarding WHITE's -injury and when it was found out he 
had simply a cut, he received medical attention and remained in 
the lobby area. Later on he saw the police bringing Sirhan 
Sirhan out of the lobby. He stated he had never seen Sirhan be­
fore this. WHITE noted no unusual activity in the Ballroom area 
prior to the shooting incident and stated he had passed through 
the kitchen area of the .Ambassador Hotel earlier that evening 
but noted nothing in particularo

WHITE furnished the following list of names of in­
dividuals from Saint Meinrad College who were.very active in 
the campaign of Senator ROBERT F. KENNEDY and who were at the • 
Ambassador Hotel in Los Angeles, California, the'evening that 
he was shot:

STEVE BANET 
MARK SULLIVAN 
CHARLIE EDER 
STEVE CHURCHWELL 
BOB COTTER 
JIM NICO ’

WHITE stated that he was closest to the scene and 
doesn’t believe that any of the above, individuals could furnish 
any additional information. WHITE stated 'that other individuals 
who were very active in Senator KENNEDY’S campaign but not from 
Saint Meinrad College were:

JOE HIGDEN, 3400 16th Street, Apartment 621 
Washington DOC., telephone number area coda 
202-726-2825;

WALTER SHERIDAN, 20th and "L” Street, Wash­
ington D.C.;

RUSS DAVIS, 3939 West 82nd Street, Chicago, 
Illinois;

KATHY CWIK, 7042 West 64th Place, Chicago, 
Hirois;
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KENNETH F. FUSSELL, JRo,.1650 Harvard Street, 
Northwest Washington DtCs (graduated from 
Saint Meinrad College, .1968, presently a 
teacher at Laurel Junior High School. Laurel, 
Maryland) .

WHITE also furnished the January 17, 1969, issue 
of Life Magazine, which carried a picture on Page Number 22 
(with an arrow) which indicated that the person pointed to v 
by the arrow is Sirhan Sirhan. WHITE stated that he. feels 
this is a picture of himself and also feels he recognizes 
the back of a head of his friend ANDY EZZELL as being also 
part of the picture. He knows ’this to be his photograph 
because he can place himself at the approximate position, 
to the left side of the platform upon which Senator KENNEDY 
was giving his victory speech, and can 'identify his friend 
ANDY EZZELL.
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• Dote'.April 16,, 1969

JAMES D. LiiCO, hose address 4233 Apple Tree Lane, 
Lansing. Michigan, advised, that he was a sophomore at Saint 
Meinrad College, Saint Meinrad, Indiana, and was. a supporter 
and organiser for Senator ROBERT F. KENNEDY charing the 
primary campaign in 1968, He was in Los Angeles, California, 
with Sens tor KSMEDY at the Ambassador Hotel the evening he 
was shot. HICO stated he was waiting in the Ballroom for 
approximately an hour and one-half at the Ambassador Hotel 
with DAN KING, upper Mount Vernon Road, Evansville, Indiana, 
who is presently a student at the Indiana State University 
Extension at Evansville, for Senator KENNEDY’S victory sp'ecch,

NICO stated he and KING stayed for approximately 
half of the victory speech and, went inside when he left and 
went to the Cave Bar at the Ambassador to sea the Righteous 
Brotherse NICO stated he had no recall of ever seeing Sirhan ■ 
Sirban that evening before or after the shooting,

NICO stated that be next recalled a. man rushed into 
the Cave Bar and asked for a doctor.■ NICO then want to the 
Ballroom and just, observed a lot of confusion but couldn’ t 
really tell what happened. He next observed Senator KENNEDY 
being placed in an ambulance and also observed CHUCK UNITE, 
KATHY CWIK and her fiance RUSS DAVIS..

NICO then ’walked’around alone for a while around 
the main floor area where the Ballroom was and proceeded to 
the PX^rty Readquarters where he called, his parents in 
Lansing, Michigan, and advised them of what had happened. 
It was then approximately 5. am in Lansing, Michigan.

a room where an alleged KENNEDY aide who seemed to have more 
information bn the shooting than anyone else there, was eat~ 
ing and drinking and making merry. He did. not know the in-q

-48- 
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dividual’s naset The’individual seated;, "Senator Kennedy’s 
aides did not know he was to proceed through the kitchen 
and that if they had known, they would have been in front . 
of him." This individual further stated that the plans 
had-been changed suddenly at the last minute, and that had 
he known plans, he could have been in front of KENNEDY. • 
This individual further stated he was with KENNEDY when he 
was shot, he grabbed at the fellow with the gun, and helped 
■RAFER JOHNSON disarm the individual and later hit a 
cameraman who got in the way. NICO stated this individual, 
who indicated he was, a close KENNEDY aide,.was well dressed 
and had an Eastern accent, from New York dr Boston, and 
appeared to bo very nervouso- The big question in NICO’s 
mind was if he was the KENNEDY aide, why was he there at 
the Ambassador Hotel with the low ratio on aides and 
organizers and workers and if he was not an aide, if he was 
a phony, what was his true identity.■ NICO stated that he 
had no particular•reason to think that this individual was 
involved in any sort of conspiracy, however,he was acting 
in a very aloof and unmessed manner in the situation when 
everyone else was hysterical and very saddened and this 
perplexed NICO along with quite a-few of the other KENNEDY 
workers.

He described this individual was being a white, 
male, age approximately 30 to 32, 6’2" tall, 195 pounds, 
medium build, black hair (straight and short), dark eyes, 
very well dressed characteristics - stuttered and blushed 
very noticeably.

NICO stated that other individuals who noticed this 
person were JIM C. BAILEY, 6039 Northeast 30th Street, Port­
land, Oregon, telephone number 284-2954, and JOHN PUTZ, of 
Fowler, Indiana. . .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

JAMES C. BAILEY, residence address'2S0 South 156th 
.Street, was interviewed at his place of employment, Ben Bridges 
Jewelers, Fourth and Pike Streets.

Mr.' BAILEY advised that to the very best of his 
recollection he did not see JAMES NICO on the night that 
Senator ROBERT F. KENNEDY was assassinated.

■Mr. BAILEY advised that on the night of the ass- 
assination, possibly four or five hours after .the assassination 
occurred, he and approximately six other persons slept in a 
room which had been obtained for them at the Ambassador Hotel, 
and he said that this was a sleeping room only and there were 
no eats or drinks consumed by anyone in this room. He said 
that the campaign workers who were staying in this particular 
room were all from Indiana or Oregon.

Mr. BAILEY recalled that there was a room used by 
the campaign workers and the ai&s of KENNEDY in the press room 
on the main floor of the Ambassador Hotel but he has no 
memory whatsoever of any person being in this press room.who 
answered the description as given by JAMES NICO who did not 
seem to be concerned about KENNEDY’S assassination.

Mr.‘ BAILEY advised that during the campaign he had 
met another young man v/hom he knows only by the first name 
of "JIM" and this young man was a bonaf'ide friend and close 
associate of the KENNEDY family and had 'acted' as a ’’front man’’ 
during the campaign. BAILEY said that this young man would 
usually be in the party close to ETHEL KENNEDY.

According to BAILEY, he assumes that thisvas the- 
young man .of L whom JAMES NICO was speaking as this young man 
whom he knew only as ”JIM" did have short black hair and was 
approximately 28 years of age, with a medium build; and this 
young man had black hair which was straig-ht and short. BAILEY 
said.that the only difference he can tell in the description 
as given by NICO and his own recollection .is that this particular 
person was no more than six feet tall. BAILEY advised that it 
was his recollection that this young man came from the East 
Coast, possibly from near Boston, and this young man did have 
■a tendency to-grope-fur iris words Leri ire did net actually stutter..
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Continuing, BAILEY advised that he has no memory 
of ever seeing this "JIM" on the night of the assassination.

In conclusion, BAILEY advised that he has no know­
ledge whatsoever‘of anyone being associated with the KENNEDY 
family or the' KENNEDY campaign who was not shocked and horrified 
about the events that occurred on the night of the assassination.
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FEDERAL BUREAU GF INVESTIGATION

1 May 22, 1969 
Date_______ X______ 1----------------

• STB?3Ki J. BWJ, home address Rural Route 1, 
Box l[.O, Floyds Knobs, Indiana, advised he is a sophomore at 
St. Meinrad College, St. Meinrad, Indiana, and that he worked 
as an organizer and a field worker for Senator ROBERT F. 
KEHHEDY during the summer and spring of 1968. He was in the 
Embassy ballroom in the Ambassador Hotel the night Senator 
KEHHEDY was shot. He stated.there was no evidence of .con­
spiracy and he heard or saw nothing to indicate such. ’

■ . -52-
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rD-302 {Rev. 4-lWij

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

May 22, 1969
Date___________________________

. MARK L. SULLIVAH, 1920 South Union Street, 
■Kokomo, Indiana, advised that he.is presently a sophomore 
at St. Meinrad College, St. Meinrad, Indiana. During the 
spring and. summer of 1968, he mas a precinct worker in the • 
Primary campaign of Senates* ROBERT F« KERTEDY. SULLIVAiT _ 

. stated that he was in the Embassy ballroom at the Ambassador 
Hotel in Los Angeles, California, the night of June ^,. 1968, 

• when Senator KKHIEDY was shot, that there was no evidence of 
* any conspiracy, and that he neither saw nor heard anything v 

’ to indicate a conspiracy. - - -
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FD-302 (Rev. Z-15-W)

FEDERAL BUREAU Or INVESTIGATION

May 22, 196?

CHARLES R. EDER, home address ‘Rfd. Humber 1}., 
North. Vernon, Indiana, advised that he is -a sophomore at 
St. Meinrad College, St. Meinrad, Indiana, and was a worker 
and an organizer in the Primary campaign the spring and summer 
of 1968 for Senator ROBERT F. KEinsbl. He stood at. the podium, 
in the Embassy ballroom of the Ambassador Hotel in Los Angeles, 
California-, the night of June 5, 1968, when the Senator was 
shot and waited for four hours to hear the Senator’s speech. 
He stated he had no evidence that there was a conspiracy to.v 
murder the Senator and he neither saw nor .heard anything 
which would indicate there was a conspiracy.
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FD-302 (Re/. X-15-41)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

~ . n^ May 22, 196?

STEPHEN T. CHURCHWELL, home address 200 North 
Staley Street, Carmi, Illinois, advised that he is presently 
a sophomore at St. Meinrad College, St. Meinrad, Indiana. 
He worked as ah organizer and worker for Senator ROBERT F. 
KEiGSDI during the Primary campaigns in the spring and -summer 
of 1968. He stated he was in Los Angeles in the Ambassador 
Hotel on the evening the Senator was shot, and that he saw 
nothing nor heard nothing which would indicate .a. conspiracy. 
He stated that there was only mass confusion and that he 
knows of no one that does have any proof of a conspiracy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATE

June 27, 1969 
Dote_______________ :_________

ANDREW TIPTON EZZELL, 537 East 42nd Street, 
Indianapolis, Indiana, now employed by the Trans-Century 
Corporation, Washington, D.C., advised he graduated from 
St. Meinrad College, St. Meinrad, Indiana, on May 16, 1968. 
He stated he attended St. Mary’s Seminary, 5400 Roland 
Avenue, Baltimore, Maryland, from September, 1968, to 
May 19, 1969, and will return to the seminary at St. Mary’s 
in the Fall of 1969.

EZZELL stated after* he graduated from St. Meinrad' 
College in May, 1968, he went to Portland, Oregon, where 
he campaigned for Senator ROBERT F. KENNEDY and about 
May 25, 1968, he went to Los Angeles, California, where he 
stayed at the Sky Villa Motel in the western part of Los 
Angeles. He recalled on the night of Senator KENNEDY’S 
assassination at the'Ambassador Hotel, he attended Mr. 
KENNEDY’S speech in the Press Room.at the hotel and he and 
others were permitted to go to the kitchen area near the 
Press’Room by DON.DOWD, KENNEDY’S campaign manager in Los 
Angeles. He stated' after he and many others were in the 

'.kitchen area, he recalled Senator KENNEDY came to that area
-. near the Press Room after his speech about midnight, 

June 5, 1968, and it was very noisy and- people were milling 
all over the room. He advised he did not hear any shot or 
shots, but heard from people around him that four or five 
people had been shot. He inquired if Senator* KENNEDY had 
been shot and he was informed he had not been shot, so he 
left the room to look fox* one of his friends.

EZZELL stated he later heard Senator KENNEDY had 
been shot and he was very saddened about the occasion.

EZZELL commented at’ no time did he have any 
indication of any possible conspiracy or did he see or hear 
anything in the Ambassador Hotel on the night of the shooting 
indicating conspiracy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

June 27. 19-69
Date______ 1_____________________

ROBERT J. COTTER, 10249 Ronald Court, Indianapolis, 
Indiana, employed during the Summer of 1969 at the Stark 
Wetzel Company, Inc., Indianapolis, advised he will be a 
Senior .at St. Meinrad College, St. Meinrad, Indiana, in 
September, 1969.

COTTER stated that on 'Jay 17, 1968, he left 
Evansville, Indiana, for the State of Oregon at Portland, 
where he worked in ROBERT F. KENNEDY’S campaign there. He 
advised on May 29, 1968, he left Portland, Oregon, for Los 
Angeles, California, and upon his arrival at Los Angeles, 
he stayed at the Sky Villa Motel. At about 9;00 P.M. or 
10:00 P.M., June 4, 1968, he went to the Ambassador Hotel 
for Senator ROBERT F. KENNEDY'S speech at the Embassy Room 
of the hotel. COTTER advised he was not permitted to enter 
the Embassy Room,, so he went to a room one floor under 
above-named room and watched the speech on a television set. 
He -recalled the program went off the television set and then 
it came back on and he saw people trying to- go everywhere 
and there was mass confusion. He stated someone yelled for 
a doctor and it sounded like a number of people had been 
shot. • He advised he did not know Senator KENNEDY had been 
shot until they announced it on television.

COTTER stated he walked around the hotel for a 
while looking for some of his friends-, .they then went to 
their cay and returned to their motel at about 2;30 A.M., 
June 5, 1968. ■ . ,

COTTER advised at no time did he have any indication 
of any conspiracy in the Ambassador Hotel on the night of the 
shooting.- .
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FD-302 (Rev. 4-15-W)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

May 22, 1969 
Date_________________________

DAI'IIEL P. K.ING-, h-300 Upper Mount Vernon Road, 
advised as follows: . .

He is presently a student at Indiana State 
University, Evansville Extension, and formerly was a student 
at St. Meinrad College, St. Meinrad,. Indiana. During trie 
summer of 1968, he worked as an organizer and field worker 
for Senator ROBERT? F. KEHHEDY and was in Los Angeles on 
June 5? 1968, w’hen the Senator was shot. EIMG sated that he 
had no indication at the time of any conspiracy and saw or 
heard nothing in the Ambassador Hotel on the night of the 
shooting indicating conspiracy.
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date April 30, 1969 

1

LARRY DAKER, 115 Woodland, furnished the following 
information:

He is presently a student at the University of 
Dayton having transferred from St. Meinrad College, St. Meinrad, 
Indiana. He was with a group of students from St. Meinrad’ v 
who accompanied Senator ROBERT KENNEDY to Portland, Oregon, 
and to Los Angeles, California.

He had left the Embassy Room of the Ambassadors Hotel 
in Los Angeles just prior to the time Senator KENNEDY was shot. 
He did not observe the shooting, and at no time did he observe 
SIRHAN SIRHAN. He has no knowledge of any conspiracy upon the 
life of Senator KENNEDY.
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. ■ FHD^Al BUREAU Or INV&mGA'jfON

1. . - n^ 6/27/69

KENNETH F._ FUSSELL, 1650 Harvard Street, N.H. • 
advised that during the KENNEDY campaign he assisted as a 
helper at Evansville, Indiana; Portland, Oregon and Los 
Angeles, California,, He stated in 1968 he was attending 
St. Meinrad Seminary when the KENNEDY Campaign Organizer 
requested assistance in Oregon and California. About 40 
of their students, including himself, went to Portland 
to assist in this campaign. Their duties consisted 
essentially of door-to~door canvassing to solicit votes for 
ROBERT F. KENNEDY. FUSSELL mentioned that Senator KENNEDY 
paid, for the air travel to and from the west coast, and 
they more or less paid for their own room and board while 
in Oregon and California. ’ •

At the time of the shooting, FUSSELL stated that 
he was in the lower ballroom beneath the Embassy ballroom 
on June 5, 1968. FUSSELL stated he observed nothing of a 
pertinent nature concerning the shooting arid has' never 
observed. SIRHAN SIRHAN.

t
i i ci
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FEDERAL BUREAU Or INVESTIGATION

Dote_6/V69

1 . - '
KATH? CWIK, 7042 Vest G4th Place, Chicago, was 

interviewed at her residence. She’advised she was one of 
a group of students from Southern Illinois University, 
Carbondale, Illinois., who worked on Senator KENNEDY’S 
campaign in Indiana and in Missouri. She advised she and 
RUSS DAVIS also’ went to Oregon and California to work in 
the Senator's primaries in those states.

She advised she did not stay in the Ambassador' 
Kotei and was working out of a KENNEDY headquarters located 
on Wilshire Boulevard.

She stated the night Senator IDSWfiY was assassinated, 
she and RUSS DAVIS had gone to the Ambassador to find 
B. J. WARREN who was to advance them some money to return 
to Chicago. She advised she watched-the Senator’s victory 
speech in the Senator’s suite with RUSS DAVIS and 13. J. 
WARREN and left the apartment before the Senator was shot. 
She advised she was first aware of what was happening after 
they got off the elevator and were confronted with all the 
confusion that followed the shooting.

, ‘ She advised she did not recall seeing the subject
before or after the shooting. She advised RUSS DAVIS was 
presently in the Marine Corps. • • .
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FD-302 (Bev. 4-15-64) . . •t *
• • FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION .

. , - . ’ t February 5, 1969

.JOHN PUETZ^ home address 402 East 6th Street, Fov/ler, 
Indiana, Indiana University (IU) Campus address Room 105, .
Willkie South, stated he had just transferred to IU from 
St. Meinrad College, St. Meinrad, Indiana.

PUETZ recalled that he had been with a group of 
students from St. Meinrad, who accompanied Senator ROBERT ’ 
KENNEDY to Portland, Oregon, and to Los Angeles, California. 
At the time of the assault on Senator KENNEDY-, PUETZ was in the 
vestibule at the main entrance to the Embassy- Room of the ’ 
Ambassador Hotel in Los Angeles. He stated he did not hear of 
the assault until he got downstairs to the room, where their 
group were to meet with Senator KENNEDY". He then heard of the 
assault from the news media.

He advised he never saw SIRHAN- BISHARA SIRHAN at any 
time and’ advised he had no knowledge of any conspiracy upon the 
life of Senator KENNEDY. • ,

He stated the only person he knew who had actually 
been in the Embassy Room prior to the assault v/as LARRY DAKER, 
whose home is in Chicago, Illinois, and who transferred from 
St. Meinrad College- to Dayton University, Dayton, Ohio.

’ He' had not seen DAKER subsequent to the tragedy
and had no information concerning. DAKER’s exact location 
at the time of the assault. He stated he knew DAKER had been 
in the Embassy Room, because he observed him on one of the • 
television monitors, during the meeting prior to the assault.
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F^BPAL BUil^AU OF INVESTIGATION

May 2S 1969

JOHN PUETZ, Indiana University, campus residence 
Room 105, Uillkie South, residence address Fowler, Indiana, 
advised he was in the vestibule of the Embassy Room of the 
Ambassador Hotel in Los Angeles, California, when he was 
told ’that Senator ROBERT Fo KENNEDY had been shoto He 
recalled that several hours later he was in the Press Room 
of the Ambassador Hotel, possibly Room 109, with JAMES D, „ 
NICO, a student at Saint Meinrad College, Saint Meinrad, 
Indiana,

He recalled there were two men in the room who 
said they were KENNEDY aides, ■

. ’ He stated he believed the name of one of these 
men was GARY (phonetic) and he believed GARY was the one 
who stated he believed he could have saved the life of 
Senator KENNEDY if. he had jumped between the Senator and . 
the assailant who had a gun, ■ '

He stated he believed the other individual who 
stated he was a KENNEDY aide had the charge number and 
charged for food and drinks for other-individuals in the 
room, so that these charges were pla.ced' on the KENNEDY bill, 

. He recalled that both of these individuals were 
white males, however, he could not specifically describe 
them further, • ■
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. FEDERAL BUREAU OF ^VeSTSGATiON

0Ote June 20, 1969 ,

.Second Lt. RUSSELL F.' DAVIS, Box A85-TBSLO-69, 
K Company, 2nd Platoon, Marine Corps Base, home of record 
3939 Vest 82nd Street, Chicago, Illinois, present address 
with wife LINDA, Apartment 120, Box 148-K. Colinade Courts, 
Rural Route 1, Stafford, Virginia, was interviewed and advised 
the following information: ■ • <

He was one of a group of students from Southern Y 
Illinois University, Carbondale,_Illinois, who worked on 
Senator ROBERT KENNEDY'S Presidential campaign. He advised 
that he was in the State of California at the time of the 
KENNEDY assassination for the purpose of assisting in his 
campaign in that state.

DAVIS advised that while in Los Angeles he was 
staying at a small motel in the Los Angeles area, the name 
of which he could not remember, but-was working out of the

• KENNEDY Headquarters located at .-Wilshire Blvd.,

■He stated-that-on the evening Senator KENNEDY
was assassinated, he was at the Ambassador Hotel with KATHY CWIK'o 
He stated that he and CV7IK observed the KENNEDY victory speech 
and then left the apartment before the-Senator was shot.
DAVIS said that the first inclination he had concerning the 
fact that something was wrong occurred when he and KATHY CWIK 
got off one of the elevators and observed the confusion which 

■was present in the hotel.

DAVIS stated that he did not recall seeing either 
Senator KENNEDY or SIRHAN Bo SIRHAN after the shooting, but 
Stated that he thinks he remembers observing three, short, 
dark, possibly Puerto Rican, individuals being le^6 away by 
the Los Angeles Police Department.

DAVIS advised that he could offer no further 
information concerning the assassination.
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FD-302 (Rev. 1-25-60) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGA

Date 10/11/68___________

’ On October 1O3 1968, JUSTIN MOORHEAD, Head Resident,
Wylie Hall, Occidental College, Los Angeles, California, ' . 
telephone number 256-9253j was interviewed at his residence 
in regards to any information he might possess concerning the 
shooting of Senator ROBERT KENNEDY. ‘ •

Mr. MOORHEAD stated that.he does not know how his J 
name ever came up as having been a person at the Ambassador 
Hotel in Los Angeles at the time of the KENNEDY shooting. He 
stated that he was not registered at the Ambassador Hotel 
during the time of the California Primary andhe was not present 
at the Ambassador Hotel when the Senator was shot.

■ Mr. MOORHEAD stated that he had worked at the KENNEDY
headquarters in Los Angeles and all of the persons who-had 
worked at the headquarters were invited to attend the celebra­
tion scheduled for the Ambassador Hotel with Senator KENNEDY.

Mr. MOORHEAD stated that he .did not attend the 
celebration and was unable to furnish.any information con­
cerning the shooting of Senator KENNEDY. / . '

On 10/10/68 n* _LoS-.Angel£S.J_ Cal 1 fornta____. File ^Los—4j?.gel.©s—.56—1.56—— 
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

. Date ____10/4/68____________

Miss LINDA LOUISE ELLIOTT, Apartment 16, 6632 Abrego 
Road.j Goleta, California, home ad.d.ress 301 Broadway, Alameda, • 
Californiaj advised that on the day of Senator ROBERT KENNEDY'S 
assasihation she had gone to Los Angeles from Goleta with a 
group of thirty to forty KENNEDY student supporters and 
workers from the University of- California, at Santa Barbara., 
which she currently attends. The UCSB group took a suite in 
the Ambassador Hotel for the night because they did not want .

- to drive back to Goleta. the same night. At the time of the 
shooting Miss ELLIOTT was in the UCSB suite watching the 
victory celebration on television. She had no firsthand infor­
mation concerning the incident and did not leave the suite 
until thirty minutes later when she accompanied Miss KAREN 
WEISSMAN, a UCSB student, to'the lobby so that WEISSMAN could 
telephone her parents in Van Nuys. She and WEISSMAN then drove 
to the WEISSMAN residence at 5926 Colbath, Van Nuys, where 
they spent the rest of the night. WEISSMAN would have no 
firsthand information about the shooting because she, too,, 
was in the suite at the time, according to Miss ELLIOTT.

Another member of the UCSB group was in the 
Ambassador banquet room at the time of the shooting, was 
interviewed by the television, media shortly after the shooting, 
and would have more firsthand- information regarding it, 
according to Miss ELLIOTT. This person Was Miss VALERIE 
SCHULTE, home address 466 South Clark', Beverly Hills. She is 
believed to be re-registered at UCSB this quarter and may be 

■ living on Del Plays. Road, Goleta. Miss'ELLIOTT believed 
that SCHULTE had already been interviewed by the FBI, however.

Miss ELLIOTT could not remember the number of the suite 
rented at the Ambassador, but stated that one ROGER ARBUCKLE of 
the UCSB KENNEDY group, had rented the suite. Neither he nor 

■ any other member of the UCSB group would have any firsthand 
information of the shooting, according to Miss ELLIOTT. -
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Potential Witness in the
Anamination Senator Hobart F. ItSHEUi

1. £ith .reference to FBI report dated 19 DiC 68, pl-ease be
inforriad that the rsqu&sted investigation was -conducted as follows.

- 4 FIB 69 ' -
2. ' Kr, Stus rHin^sHRI waa iritervimd at 21 Crescent,
Apt. A, Mont-real, Cu$b‘;c» Ah'. PRUSdYHSKI readily informed that he had 
iolloteci Senator Robert F. K-«rhBY during the American election campaign, 
along with sor® twenty other reporters. At, ths time, ho was reporting 
the events lor HARPER & ROW LTD, -;l"LtiHb?l5, 35 Great Russells Street, 
London, R.G.L, telephone Museum 1343/1* Mr. P.-US^YdSkl explained that 
he was fellOviuK Senator RiJHRKY inside the rufoassador Hotel from a dis­
tance of approximately 10 to 15 yards, with other reporters in'the crowd. 
After leaving the embassy room, Ue was a short distance in ths hallway 
leading to ths kitchen when the commotion and- confusion began over the 
shooting of Senator K„S^SDf. Ho forced his wry through the crowd into 
the kitchen area, and, saw Sirhan Fishara SIRHAH being subdued by several 
persons a short distance from Senator KENNEDY who laid, wounded, on the 
floor. During the coir^otion and confusion that existed while ;HdlA9 
was being apprehended-, he saw the a 3 sail larx t who still had the revolver- 
in his hand and it was being pointed aimlessly at the crowd during the 
struggle. Momentarily, he .bccs^ anxious to assist; however,, the 
assaillant was quickly-disarmed and subdued by several persons.

3. . Mr. PRU^ZDR-KX readily admitted that ha had mde a taps
recording which he produced without hesitation. He explained that the 
tape .contained a recording of the commotion and reaction of the crowd,- 
■including interviews ’with different persons in attempts to obtain precise 
information on the assassination for assessment and actual reporting.

4. . Apart from the above, Mr. PRUSaYHSKI maintained that -he
had no ratccial of interest on record, taped or written. He had not 
witnessed the assassination of Senator K'-RUBI because he was behind, 
in the crowd, as previously explained. Mr. ?.fSiYHSn tried to play the 
tape. Unfortunately, his recorder was not funet ionin ^ properly and the 
recording could net be heard for comments. Mov-a rthule.es, his full 
cooperation was extended to the point that this tape cun bo hoard when 
his recorder is repair-eel and that the tape can be duplicated, if necess&i
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5O • • ■ Ths presence of reporter PRUSZYN5KI at the R^bassador
Rotel, Los Angelos, California, was no doubt arranged through proper 
channels of the press., His occupation and e®ploy&cnt is his valid reason 
for being there at the tisa of the assassination,. His presence was 
certainly wall known at ell tines to all other reporters and no doubt 
by the Kennedy Cossittee. -Considering that PHU3«Y£SKX did not-witness 
the assassination .and his tape recorder is an aftermath of the tragedy, 
further action appear unwar rail ted hare unless the hU. would be 
interested in the*tape available fro® this importer for comparison pur­
poses.- Reporter Pi&SoYh'SKI could not recall seeing any suspect acti­
vities in the crowd and could not supply inf orr-ation of particular 
inCarost, ■

. ‘ l/d.A. Mehsud ) A9458
------^^^£.J J: ■ Montreal G.LS.
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ADDITIONAL INFORMATION CONCERNING
KHAIBAR KHAN, FORMERLY KNOWN AS 
KHAIBAR GOODARZIAN, AND FA.MILY

KHAIBAR KHAN and certain members of his'family 
have been previous.ly..rep.or-ted—to-ha-ve—done-• voluntary 
work at the Senator ROBERT F. KENNEDY Presidential Campaign 
headquarters in Los Angeles during the first four days of 
June, 1968.

On January 30, 1969, Mr. JAMES H. BUSSELLE, 
Investigative Division, United States Immigration and- 
Naturalization Service (INS), Los Angeles, advised the 
following concerning KHAIBAR KHAN and family:

KHAIBAR KHAN, according to INS records, is under 
deportation proceedings as are members of his family. They 
have applied for suspension of - deportation from the United. 
States to Iran under Section 2J4J4. (a) (1) under the INS Act. 
Hearings in connection with these applications are still 
pending. All were charged with violation of Section 21j.l 
(a) (2), overstayed non-immigrant visitors and students. The 
family are named as follows together with their respective 
INS, Los Angeles, file numbers: * * -

(GOODARZIAN), KHAIBAR KHAN ■ ' 
INS Number All Oil 1L|.2

(GOODARZIAN), TALAT KHAN
Divorced spouse 
also known as 
Talat Scandani 
INS Number A10 303 730
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(GOODARZIAN) , ROUGHANGIZ ROUTH KHAN
Also known as

• Rose Khan ' •
INS Number A10 128 600

’(GOODARZIAN), FARAHANGIESE KHAN 
Also known as

• Farah Khan
INS Number A13 074 790

(GOODARZIAN), AMIER BAKHTIAR KHAN
Also known as.-
Bob Khan
INS Number A10 139 079

(GOODARZIAN), AMIER KHOSROW KHAN . ’ . • ■ ’
Also known as ’ ■
Mike Khan’
INS Number A10 129 074

(GOODARZIAN)5 AMIER HUSSIN KHAN
Also known as .
Todd Khan
INS Number A10 303 729

(GOODARZIAN), SHIRIN KHAN
Also known as
Sherry Khan
INS Number A10 128 602

Copies of photographs of KHAIB'AR KHAN’s family 
submitted with applications to suspend deportations in 
August of 1968 were obtained and also a photograph of 
KHAIB’AR KHAN taken in 1965.

Concerning the case of MARYAM KOUCHAN, secretary 
to KHAIEAR KHAN, who has also been referred to as MARYAM 
KOUHAN and MARIAM KUSHAN, she too is in the process of 
filing an application for suspension of deportation, .however 
no photograph was available for her in her' INS file, number 
A12 570 996.
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KHAIBAR KHAN and family were all born in Iran 
and admitted to the United States August 12, 1955 under 
"B-2 or F-l" status and have Been out of status since at 
least 1963. They claimed no absences from the United States 
since their 1955 admission. At the time KHAIBAR KHAN’s 
family appeared voluntarily at the Los Angele.s INS Office 
to apply for suspension of deportation, they all denied 
any arrest or criminal record.
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■ Mr. KHAIBAR KHAN, who was reached through his 
Attorney JACK CORINBLIT, 3700 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
phoned SA LESLIE F. WARREN and advised the following:

With respect to the names of some of his children 
as'recorded with the Immigration and Naturalization Service 
(INS) that differ from names previously identified by, 
Mr. KHAN said: ■ '

AMIER BAKHTIAR GOODARZIAN had been known by that 
name until 1958 when Mr. KHAN started to use the name of 
KHAN, a change he made legal in 1959. This son is also 
known as PHILLIPPE KHAN and BOB KHAN.

AMIER KHOSROW GOODARZIAN is now known as MIKE 
KHAN and J. C. KHAN.

Mr. KHAN said he had retained the.name of GOODARZIAN 
in the INS records as property owned by him in Teheran, 
Iran was in the name of GOODARZIAN. He mentioned that the 
property in Teheran which ha formerly rented to the United 
States State Department was in the name of SAHPOUR GOODARZIAN, 
and he had been.challenged.on this by the Internal Revenue 
Service. They had claimed this property had been a gift 
.to this son and he was subject to a gift tax.

Mr. KHAN related he had been harrassed by various 
agencies of the U. S. Government and was under deportation 
proceedings at present. While he could leave the United 
States, he did not plan to and had.applied for a stay of the 
deportation of himself and family. He intended to stay here 
and resolve the allegations against him for the benefit not 
only himself but for his family. To leave now might cast 
some suspicion on him particularly as a result of the 
involvement of himself and family in the investigation of 
the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY. In the
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interest of justice,he is willing to cooperate with the 
FBI in their investigation of this matter when in his judg­
ment it is not against the best, interest of himself and 
family. In view of his troubles with other U. S. Government 
agencies, he will evaluate each situation as it comes up. 
Meanwhile, he does not desire to disclose where he is 
living and if it is necessary to contact him, he can be 
reached through his attorneys, Mr. CORINBLIT or Mr. DAVID '•• 
CARLINER; 901 Warner Building, Washington, D. C., who 
represents, him in the INS and other proceedings.
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Mrs. ELLENORE SEVERSON, also known as Mrs. Bertol . 
Charles Severson., housewife, 12409 Helena Street, Los 
Angeles, telephone number GR 6-2909, related the following:

Mrs. SEVERSON was advised that this interview 
was being conducted to supplement the previous interview 
of her by the FBI on June 6, 1968 and concerned KHAIBAR 
KHAR about whom she had furnished infoxmation- in the pre­
vious interview. She having reported that Mr. KHAN had 
brought in a number of young persons to do voluntary work 
at the Senator ROBERT F. KENNEDY Campaign Headquarters at 
5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, between June 1 and 4, 
1968. Mrs. SEVERSON stated that she recalled the infor­
mation which she had furnished and felt that she would have 
a good recollection' of KHAIBAR KHAN and the young persons 
who had accompanied him to the campaign headquarters.

A number of photographs including the photographs ■ 
of KHAIBAR KHAN's family including his divorced wife taken 
in 1968 plus a 1965 photograph of ’KHAIBAR KHAN, which had 
been obtained from the Immigration and Naturalization Service 
records in Los Angeles, were exhibited to Mrs. SEVERSON.

With respect to the’, photographs exhibited, Mrs. 
SEVERSON selected certain photographs, of persons she thought 
she had observed before and made the following comments:'

PHOTO COMMENT

-KHAIBAR KHAN "I can readily identify that
this is a photograph of KHAIBAR 
KHAN who frequented the ROBERT F. 
KENNEDY Campaign Headquarters 
during the first few days of June 
1968. He at that time wore his 
hair long and had long side burns 
and his face was not quite as 
full as it is in the photograph.”

0n 1/30/69 af. Los Angeles, California Fi|n » Los Angeles 56-156

by SA LESLIE F. »8i;^Mc dictatod 1/31/69

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
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FARAH KHAN

COMMENT

"This photograph appears to be 
that of a young girl who was 
with the KHAIBAR KHAN group at 
the campaign headquarters and 
who was wearing a blond wig"\

' ROUGHANGIZ ROUHI KI-IAN, 
also known as 
Rose Khan

"This photograph very closely 
resembles the young girl who 
was with the KHAIBAR KHAN group 
at the campaign headquarters and’ 
who was on crutches.lf "Yes, I’m 
positive this is the girlo"

SHARIN KHAN.

AMIER KHOSROW KHAN
Also known as
Mike Khan

"This appears to be a, photograph 
of a girl who was a volunteer 
worker during the early part of 
June at the campaign headquarters, 
but I cannot associa,te her with 
the KHAIBAR KHAN group." (

"This photograph resembles a young 
man who was observed around the 1 
campaign ^headquarters at about the. 
same time KHAIBAR KHAN’s group 
was there, but I cannot be positive 
that he was a. member of the group."

AMIER HUSSIN KHAN, 
Also known- as 
Todd Khan

With respect to photo­
graphs exhibited to Mrsc 
SEVERSON, that of TALAT 
KHAN, divorced wife of KHAN, 
and AMIER BAKHTIAR KHAN, also 
Im own as Bob Khan, Mrs. 
SEVERSON stated:

This is very definitely a photo­
graph of one of the young men who 
was with the KHAIBAR KHAN party 
at the campaign headquarters."

"I do not recall seeing anyone 
resembling TALAT KHAN or BOB KHAN
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Mrs. SEVERSON recalled she had, on June 6, 1968, 
identified a photograph of SIRHAN SIRHAN, as being a ’ 
photograph of the young man she had observed near the • 
front door of the Senator ROBERT F. KENNEDY Campaign 
Headquarters in Los Angeles about 2;00 PM June 2, 1968. 
When asked by volunteer worker, LARRY STRICK, . if he could v 
help him,' the young man had said "I’m with him", pointing 
toward KHAIBAR KHAN. ■ '

Mrs. SEVERSON said she had not changed her mind 
and still was of the opinion that it was SIRHAN SIRHAN who 
had been standing near the door of the campaign headquarters 
in the afternoon’of Sunday, June 2, 1968 at about 2:00 RM.

Photographs of SIRHAN SIRHAN and members cf his 
family were exhibited to Mrs . SEVERSON and she commented 
that she had confirmed her opinion that SIRHAN ■ SIRHAN had- 
been in the campaign headquarters standing near the door at 
about’2:00 PM on June 2, 1968,

’ It’was also related', by Mrs.- SEVERSON following
examination of photographs of SHARIF .BISHARA SIRHAN, taken 
by.the Pasadena, California Police Department December 18, 
1963> that this looked like a photograph of a young man 
she had seen around the campaign headquarters during the 
first few days of June 1968, but she could not make a 
specific identification.
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